





## 中文狀元挑戰計劃 2022/23

## 完成有趣的語文練習及遊戲,持續增進中文能力及文化知識。

1	
相關學科	中文
程度	設初級、中級、高級三種程度供學生選擇參與:
	• 初級程度:適合小四至小六學生
	• 中級程度:適合中一至中三學生
	● 高級程度:適合中四至中六學生
日期	第一期:2022年10月3日至2023年1月31日
	第二期:2023年2月1日至2023年5月31日
	第三期:2023年7月10日至2023年8月20日
內容	1. 「知文識趣」將於指定日子推出練習,學生須以教城學生帳戶登入,並於
	計劃期內完成:
	• 閱讀理解及文學遊戲:逢星期三推出,每個練習只限提交一次
	<ul><li>語文知識遊戲:學生可反覆練習,系統會記錄最高分數</li></ul>
	2. 教師可於網站查閱報告,掌握學生進度
語言	中文
報名	• 學生可自由參與計劃,競逐個人獎項
	• 負責教師請於 <b>2023 年 8 月 20 日或以前</b> ,以教城校本教師帳戶填妥網上
	報名表格,以競逐學校獎項
獎項	● 「中文狀元」(每期各程度總分最高首 10 名學生)
	● 全年獎項:「積極參與學校獎」(10名)
	得獎學生和學校可獲書券及證書
結果公佈	結果將於每期計劃完結後於網站公佈,得獎學校以及得獎學生的所屬學校將
	獲另行通知
網站	edcity.hk/chinesemaster







## Chinese Master 2022/23

Enhance students' Chinese proficiency and cultural knowledge with interesting exercises and games.

Subject	Chinese
Level	Three levels of exercises for students to choose from:
	<ul> <li>Junior Level: suitable for P4-6 students</li> </ul>
	<ul> <li>Intermediate Level: suitable for S1-3 student</li> </ul>
	Senior Level: suitable for S4-6 students
Period	Phase 1: 3 October 2022 - 31 January 2023
	Phase 2: 1 February 2023 - 31 May 2023
	Phase 3: 10 July 2023 - 20 August 2023
Details	1. Exercises will be released regularly:
	<ul> <li>Reading comprehension &amp; Literature games — Updated every</li> </ul>
	Wednesday; only one submission is allowed for each exercise.
	<ul> <li><u>Language games</u> – Students can play each game for unlimited times,</li> </ul>
	with their highest score recorded by the system.
	2. Teacher reports with student progress are available on the website.
Medium	Chinese
Enrolment	<ul> <li>All students are free to join the scheme and get individual student prizes.</li> </ul>
	<ul> <li>Teachers can register online with their EdCity school-based teacher</li> </ul>
	accounts by 20 August 2023. Schools that have entered the Scheme are
	entitled to win school prizes.
Awards	'Best Performance Awards for Students' (10 for each level in each phase)
	Whole-year award: 'Best Participation Awards for Schools' (10 in total)
	Awardees will receive book vouchers and certificates.
Result	Results are announced on the website after each phase ends. Awarded
Announcement	schools and schools with prize-winning students will receive a separate
	notification.
Website	edcity.hk/chinesemaster